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Z Á P I S N I C A 
 zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva Vrútky,  

konaného dňa 20. 10. 2015  
 

 
Prítomní: 
Podľa prezenčnej listiny 
 

Dnešné plánované zasadnutie MsZ so začiatkom o 13.00 hod. otvoril a viedol  
Ing. Miroslav Mazúr, primátor mesta . Privítal všetkých prítomných a požiadal ich, aby 
dodržiavali schválený Rokovací poriadok MsZ a aby vo svojich vystúpeniach používali 
konštruktívnu kritiku a správnu prezentáciu. 

Ospravedlnená – p. Branislav Mažgút a Mgr. Francúzová, MA za neskorší príchod. 
Ďalej vyzval poslancov, aby sa prezentovali (10 poslancov) a skonštatoval, že MsZ je 

uznášaniaschopné.  
Primátor mesta určil pracovné predsedníctvo, zapisovateľku, overovateľov zápisnice 

a navrhol členov návrhovej komisie nasledovne: 
 
 
Pracovné predsedníctvo:   Ing. Miroslav Mazúr, primátor mesta   
     Ing. Viliam Majda, PhD., prednosta MsÚ  
     ThDr. Marián Krivuš, zástupca primátora mesta 
 
Zapisovateľka:   Mgr. Lenka Košútová, referát vnútornej správy MsÚ   
    
Overovatelia zápisnice:   p. Michal Kuric, I. overovateľ zápisnice 
     p. Božena Blahušiaková, II. overovateľ zápisnice 
 
Zloženie návrhovej komisie: Ing. Miroslav Krajčí, predseda návrhovej komisie 
     Ing. Mgr. Anna Sviteková, člen návrhovej komisie 
     Mgr. Mária Kevická, člen návrhovej komisie 
 
 

Primátor mesta vyzval poslancov MsZ k hlasovaniu za návrh zloženia návrhovej 
komisie. 

 
HLASOVANIE č. 1 
Poslanci MsZ schválili zloženie návrhovej komisie.  
(za 10 / proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
Primátor mesta – informoval o návrhu programu a následne vyzval poslancov MsZ na 
pripomienkovanie návrhu programu. 
 
ThDr. Krivuš  – navrhol doplnenie programu o bod č. 2: „Určenie počtu žiakov Spojenej 
školy pre 1. ročník organizačnej zložky Gymnázium J.C. Hronského v školskom roku 
2016/2017“  a následne body prečíslovať. 
 
Mgr. Kevická  – navrhla vypustenie bodu č. 21: „c/ Zrušenie uznesenia č. 110/2015 zo 
zasadnutia MsZ dňa 08.09.2015“.  Je známa informácie, že beží petícia k tejto problematike, 
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preto by sa skôr mohli k tomuto stretnúť s predstaviteľmi petície, všetko je to o spoločnej 
diskusii. 
 
Primátor mesta – poznamenal, že o každom návrhu, poznámke a zmene programu sa bude 
hlasovať samostatne. 
 
Mgr. Doskočil  – navrhol stiahnutie bodu č. 12: „Odpredaj nehnuteľností – pozemkov mesta 
Vrútky v zmysle zákona č. 138/1991 Zb. §9a odstavec 8 písmena e) - Slovenská autobusová 
doprava Žilina, a.s.“, pretože momentálne ešte prebiehajú rokovania v meste Martin a aj so 
SAD Žilina, a.s. 
 
Prednosta MsÚ – reagoval k návrhu stiahnutia bodu č. 12 – ak bude tento bod stiahnutý 
z rokovania, aby zazneli aspoň základné informácie zo včerajšieho rokovania. Rokovanie sa 
konalo v Martine, kde sa stretli za Vrútky – Mgr. Doskočil, Ing. Mgr. Sviteková, p. Kuric, 
Ing. Majda, PhD. a za Martin – Mgr. Žigo, JUDr. Katinová, Ing. Kašuba, Ing. Malík. Zaznelo, 
že mesto Martin sa v rýchlom termíne pokúsi zostaviť spoločnú komisiu z komisie výstavby 
a finančnej a oznámi termín rokovania. Mesto Martin sa vyjadrilo, že chce o tom uvažovať 
a po rokovaniach komisie spraviť MsR, kde by sa malo zúčastniť aj mesto Vrútky a tam 
rozanalyzovať táto situácia. Ďalej podotkol, že o odpredaji autobusovej stanice vo Vrútkach 
nebolo nič povedané. 

Do 31.10.2015 očakáva SAD Žilina, a.s. nejakú reakciu, preto by odporučil ponechať 
tento bod v programe a povenovať sa mu. 
 
p. Stankoviansky – reagoval k návrhu Mgr. Kevickej, že on by tento bod v programe 
ponechal, pretože uznesenie o tom, aby časopis Vrútočan vychádzal ako dvojmesačník,  
neprešlo ani príslušnou komisiou MsZ, ani redakčnou radou časopisu, len bolo navrhnuté na 
MsZ. 
 
Hlavný kontrolór mesta – opätovne upozornil na nárast záväzkov – SAD Žilina, a.s.. 
Požiadal, aby sa zvážilo navýšenie splátok pre SAD Žilina, a.s., pretože týmto tempom dlh 
z mesiaca na mesiac narastá. Pokiaľ sa nevyrieši starý dlh, bude nový stále narastať. 
 
HLASOVANIE č. 2 
Poslanci MsZ schválili návrh na doplnenie programu o bod č. 2: „Určenie počtu žiakov 
Spojenej školy pre 1. ročník organizačnej zložky Gymnázium J.C. Hronského v školskom 
roku 2016/2017“ . 
(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
HLASOVANIE č. 3 
Poslanci MsZ schválili návrh na vypustenie bodu č. 21: „c/ Zrušenie uznesenia č. 
110/2015 zo zasadnutia MsZ dňa 08.09.2015“.    
(za 6/ proti 0/ zdržalo sa 4/nehlasovalo 0) 
 
HLASOVANIE č. 4 
Poslanci MsZ neschválili návrh na stiahnutie bodu č. 12: „Odpredaj nehnuteľností – 
pozemkov mesta Vrútky v zmysle zákona č. 138/1991 Zb. §9a odstavec 8 písmena e) - 
Slovenská autobusová doprava Žilina, a.s.“ 
(za 5/ proti 4/ zdržalo sa 1/nehlasovalo 0) 
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HLASOVANIE č. 5 
Poslanci MsZ neschválili program dnešného rokovania zasadnutia MsZ. 
(za 5/ proti 5/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
Primátor mesta – opýtal sa poslancov MsZ na všeobecný súhlas s prestávkou. 
 
Poslanci MsZ súhlasili s prestávkou. 
 
Primátor mesta – po prestávke uviedol zo zákona o obecnom zriadení, že nebolo otvorené 
zasadnutie MsZ, nebol schválený program rokovania MsZ, preto navrhuje MsZ za ukončené 
a bude zvolané po dohode s MsZ. Opýtal sa poslancov, Či je s týmto všeobecný súhlas. 
 
Poslanci MsZ súhlasili. 
 
Hlavný kontrolór mesta – upozornil na správne pomenovanie, ktoré musí byť, že nebolo 
otvorené rokovanie MsZ dňa 20.10.2015 o 13:00 hod. z dôvodu neschválenie programu 
rokovania. Nebola splnená podmienka zákona – MsZ si neschválilo program svojho 
rokovania – nebolo otvorené rokovanie MsZ. V zmysle zákona o obecnom zriadení – 
rokovanie MsZ (§12)  – ods. 7 musí byť zvolané nové MsZ do 14 dní. 
 
Primátor mesta – poďakoval hlavnému kontrolórovi za pripomienku, poďakoval všetkým za 
pozornosť, a ukončil MsZ. 
 
 
Zapísala: Mgr. Lenka Košútová, referát vnútornej správy MsÚ  
 
 
 
 
   p. Michal Kuric                  p. Božena Blahušiaková 
I. overovateľ zápisnice          II. overovateľ zápisnice  
 
 
 
 
 
Ing. Viliam Majda, PhD.              Ing. Miroslav Mazúr  
    prednosta MsÚ                  primátor mesta 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


